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 REPUBLIKA HRVATSKA  

 BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 

 ŽUPANIJSKA SKUPŠTINA 

   

         

KLASA:  024-02/23-02/03 
URBROJ: 2103-15-01/03-23-4 

Bjelovar, 10.07.2023. 

 

 

ZAPISNIK 

 

13. sjednice Županijske skupštine 

    Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

održane dana 7. srpnja 2023. godine u 12,00 sati u velikoj vijećnici  

Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

 Utvrđeno je da na sjednici prisustvuje natpolovična većina članova Županijske 

skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije, odnosno da je od 39 vijećnika prisutno 32 i to: 

Stanko Grčić, Josip Benić, Damir Bajs, Ines Šarić, Fredi Pali, Miroslav Bažant, Slavko Došen, Goran 

Romek, Leo Valentić, Marijo Puškarić, Boro Bašljan, Ivan Beljan, Josip Stjepanović, Vladimir Bilek, 

Marijan Žiher, Zlatko Barila, Drago Hodak, Josip Đurđević, Bojana Hribljan, Damir Lneniček, 

Marijan Sabolović, Aida Sučić, Zdenka Iharoš, Branka Vekić, Anamaria Šepl Plentaj, Ivica Vranić, 

Ivan Marković, Mladen Marinković, Zoran Bišćan, Obrad Komlenić, Slavko Prišćan, Silvestar 

Štefović, Dubravka Dragašević, Dinko Pirak, Josip Bilandžija. 

 

 Osim članova Županijske skupštine sjednici su prisustvovali: Marija Jungić – zamjenica 

župana, Saša Lukić – zamjenik župana Bjelovarsko-bilogorske županije, Tanja Novotni Golubić – 

zamjenica župana Bjelovarsko-bilogorske županije, Ivana Legin – pročelnica Upravnog odjela za 

pravne i zajedničke poslove, Suzana Raguž Pehar – pročelnica Upravnog odjela za financije, Andrea 

Prugovečki Klepac – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i obrazovanje, Martina 

Posavac Ćurić – pročelnica Upravnog odjela za gospodarski razvoj i komunalne djelatnosti, Arijana 

Andri – službenica koja privremeno obavlja dužnost pročelnika Upravnog odjela za prostorno 
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uređenje, gradnju, zaštitu okoliša i zaštitu prirode, Zlatko Pavičić –pročelnik Upravnog odjela za 

poljoprivredu, Andrea Bengez – pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo, demografiju i mlade, 

Darko Marčinković – pomoćnik pročelnika Službe ureda župana, Matea Gebik – viša savjetnica za 

pravne i zajedničke poslove, Ela Vojtek – viša stručna suradnica za poslove Županijske skupštine, 

Josip Ključar – informatički referent, Marko Karakaš- informatički referent, Sanela Grbaš Bratković 

– ravnateljica Opće bolnice Bjelovar, Josip Rajković – ravnatelj Doma zdravlja Bjelovarsko-

bilogorske županije, Nataša Koronc – ravnateljica Župabijske uprave za ceste, Snježana Bogović 

Bradvica – ravnateljica Javne ustanove razvojne agencije Bjelovarsko-bilogorske županije, 

Zvjezdana Galkowski – ravnateljica Kulturnog centra Mato Lovrak 

 Zapisnik 12. sjednice Županijske skupštine prihvaćen je sa 32 glasa “za”. 

 Potom je sa 31 glasom “za” i 1 glasom „protiv“ donijet sljedeći: 

 

D n e v n i  r e d : 

 

1. Aktualni sat;  

2. Donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u upravnim 

tijelima Bjelovarsko-bilogorske županije; 

3. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti županu Bjelovarsko-bilogorske županije za sklapanje 

ugovora o javnoj usluzi za županijski prijevoz putnika s Ministarstvom mora, prometa i 

infrastrukture i prijevoznicima koji će biti obuhvaćeni mrežom linija za obavljanje županijskog 

linijskog prijevoza putnika; 

4. Donošenje Odluke o prijenosu poslova na Ministarstvo financija – Poreznu upravu 

5. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti Županu za potpisivanje Okvirnog sporazuma za 

opskrbu prirodnim plinom; 

6. Donošenje: 

a) Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu s financijskim pokazateljima Vatrogasne zajednice 

Bjelovarsko-bilogorske županije u 2022. godini, 

b) Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu županijskog vatrogasnog zapovjednika i radu 

vatrogasnog zapovjedništva u 2022. godini; 

7. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Kulturnog centra Mato Lovrak za 2022. 

godinu; 

8. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom na 

području Bjelovarsko-bilogorske županije i objedinjena izvješća jedinica lokalne samouprave 

za 2022. godinu; 

9. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice 

„Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne 

nabave: Uređaj za pripremu vode za hemodijalizu; 
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10. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Plan specijalizacija Doma zdravlja Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2023. godinu; 

11. Donošenje Analize financijskih rezultata poslovanje poduzetnika (trgovačkih društava) 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu; 

 

 

 

TOČKA 1. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi „Aktualni sat“. 

 Gđa. Ines Šarić pozdravila je sve prisutne te upitala gđu. Natašu Koronc, ravnateljicu 

Županijske uprave za ceste po kojoj studiji je ona procijenila kako županijske ceste nisu oštećene, a 

ukoliko je utvrdila da i jesu oštećene, kako je procijenila koji je uzrok tog oštećenja, odnosno da to 

nije oštećenje od potresa? 

 Gđa. Nataša Koronc pozdravila je sve prisutne te navela kako je na nekoliko županijskih 

sastanaka zaključeno kako nema oštećenja na cestama koje su pod ingerencijom Županijske uprave 

za ceste uzrokovanih potresom s epicentrom u Sisačko-moslavačkoj županiji. Isto tako, pojasnila je 

kako Županijska uprava za ceste provodi provjere stanja na kolnicima, kako redovne tako i izvanredne 

te od strane ugovornih izvođača nisu zabilježena oštećenja. Napomenula je kako je ŽUC još uvijek 

pod kreditnim opterećenjem te dug iznosi cca 3 milijuna kuna, a u srpnju 2021. godine, kada je ona 

stupila na dužnost ravnateljice iznosio je 22 milijuna kuna, a cilj je do kraja godine u potpunosti 

zatvoriti dugovanje te bi se time otvorio prostor od 1,5 milijuna EUR godišnje za dodatna ulaganja u 

izvanredna održavanja cesta. 

 Gđa. Ines Šarić zamolila je i pisani odgovor na ovo pitanje. 

 Gđa. Aida Sučić pozdravila je sve prisutne te upitala zamjenicu župana, gđu. Mariju Jungić tko 

će snositi odgovornost za ne povlačenje sredstava za obnovu prometnica, obzirom da su 4 jedinice 

lokalne samouprave iz naše županije aplicirale na natječaj za dodjelu sredstava za obnovu prometnica 

i dobile ta sredstva te postoji li neka druga alternativa kojom bi se prometnice naše županije obnovile. 

 Gđa. Marija Jungić pozdravila je sve prisutne te se ispričala u ime župana Marka Marušića 

kojemu je iskrsnulo potpisivanje ugovora te iz tog razloga nije prisutan na sjednici. Vezano za pitanje 

gđe. Aide Sučić navela je kako će dobiti pisani odgovor budući da je postavila drugo pitanje od onog 

koje je najavila. 

 G. Damir Bajs pozdravio je sve prisutne te upitao kada ćemo vidjeti pomake glede povlačenja 

sredstava iz EU fondova te naveo kako je zatražio podatke Ministarstva regionalnog razvoja i fondova 

Europske unije o iznosu povučenih sredstava, a vezano za Razvojni sporazum za Sjever Hrvatske 

kojim je potpisano tek 17 ugovora u vrijednosti od 8 milijuna EUR te je Bjelovarsko-bilogorska 

županija najlošija u tom pogledu i na kraju je zaključio kako su oni više novca povlačili tjedno nego 

što je sadašnja županijska vlast povukla u dvije godine. 

 Gđa. Marija Jungić navela je kako je župan danas otišao potpisati još dva ugovora za sanaciju 

zgrade dječjeg dispanzera u Daruvaru vrijednosti 136 tisuća EUR te opremanje dječjeg igrališta ŠRC 
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Kukavice u vrijednosti od 54 tisuće EUR, a također Vlada RH dobila je sredstva u vrijednosti od 320 

tisuća EUR za sanaciju krovišta na objektu Bjelovarskog sajma. Također, navela je kako je i proveden 

postupak nabave projektno-tehničke dokumentacije za biciklističku stazu koji je jako važan projekt. 

Zamolila je ravnateljicu Javne ustanove Razvojne agencije gđu. Snježanu Bogović Bradvicu da 

nabroji sve projekte Bjelovarsko-bilogorske županije. 

 Gđa. Snježana Bogović Bradvica pozdravila je sve prisutne te navela kako je tijekom 2022. i 

2023. godine Bjelovarsko-bilogorska županija aplicirala na sve javne pozive na kojima je prihvatljiv 

prijavitelj te nabrojala sve projekte i iznose istih. 

 Gđa. Bojana Hribljan izrazila je nezadovoljstvo time što župan nije prisutan budući da su sva 

pitanja upućena njemu te je aktualni sat mogao biti prebačen za kraj ukoliko postoji mogućnost da se 

župan vrati do kraja sjednice. Navela je kako predizborno obećanje o smanjenju plaće župana i 

zamjenika nije ispunjeno već će se ta plaća današnjom Odlukom i povećati. Također, spomenula je i 

projekte koji su započeti za vrijeme bivše vlasti poput bolnice i Glazbene škole, a kojih danas ne bi 

bilo radi povećanja cijena na tržištu te upitala koji je novi projekt koji je ova županijska vlast započela 

i dovršila? 

 Gđa. Marija Jungić odgovorila je kako se danas mijenja Odluka o koeficijentima za obračun 

plaće službenika i namještenika u upravnim tijelima županije, a ne osnovica za obračun plaće koju 

mijenja župan, a koja se nije mijenjala 10 godina tako da se današnjom Odlukom plaća župana neće 

povećati. Nadalje, dvorana u Velikoj Pisanici je već u upotrebi, a slijedi završno opremanje dok će 

dvorana u Hercegovcu biti dovršena kroz tri godine, a što se tiče ostalih projekata županije, odgovor 

je dala gđa. Snježana Bogović Bradvica u prethodnom pitanju. Istaknula je kako županija najviše 

sredstava izdvaja za školstvo i zdravstvo jer teže boljim standardima, a također ulaže se i u 

poljoprivredu i gospodarstvo te u turizam i izgradnju turističke infrastrukture. Također, navela je kako 

postoje dva paralelna kolosijeka, jedan je dovršetak projekata za koje nisu bila osigurana sredstva 

poput bolnice i Glazbene škole gdje je jedino zahvaljujući Vladi RH koja je preuzela otplatu dva 

kredita zaduženost županije sa preko 40% smanjena na manje od 10%. Drugi kolosijek 

podrazumijeva strateško planiranje i odgovorno upravljanje kako bi se postiglo sve što stanovnici 

trebaju. 

 G. Ivan Beljan pozdravio je sve prisutne te upitao kada će započeti urbanističke pripreme ili 

izrada projekata vezanih za podzemnu garažu ili neki drugi način povećanja parkirnih mjesta kod 

bolnice? 

 Gđa. Marija Jungić navela je kako se to pitanje mora riješiti u suradnji s Gradom Bjelovarom 

te pretpostavlja kako nadzemna garaža nije moguća pa će se rješenja morati tražiti na drugi način.  
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TOČKA 2. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o koeficijentima 

za obračun plaće službenika i namještenika u upravnim tijelima Bjelovarsko-bilogorske županije“. 

 Gđa. Ines Šarić upitala je koliko će točno ovo povećanje plaća opteretiti županijski proračun 

budući da ono nije bilo navedeno u Proračunu za 2023. godinu? 

 Gđa. Suzana Raguž Pehar navela je kako ovo povećanje iznosi nešto više od 550 tisuća eura, te 

će se plaće povećati za 24%. U Proračunu je osigurano 2,3 milijuna eura za plaće, a s ovim 

povećanjem on će iznositi nešto više od 4 milijuna eura, stoga ukoliko će biti potrebe, radit će se o 

razlici od cca 70 tisuća eura koja će se pokriti rebalansom, a vezano za masu plaće koja je regulirana 

Zakonom o plaćama, ona će ovim povećanjem iznositi 10% od dozvoljenih 15%.  

 Gđa. Dubravka Dragašević pozdravila je sve prisutne te navela kako podržava povećanje plaća, 

ali je istaknula kako je na prošloj sjednici na njezino pitanje o prihodu od prodaje dionica pročelnica 

Suzana Raguž Pehar odgovorila kako se radi o prodaji dionica Hidroregulacije d.d., a u pisanom 

odgovoru je navela kako se radi o dionicama Specijalne bolnice Daruvarske toplice te ju zanima o 

kojim se na kraju dionicama radi i da li smo prodali Daruvarske toplice, a da to ni ne znamo ili 

pročelnica ne zna o kojim se dionicama radi te da li smatra da zaslužuje veću plaću? 

 Gđa. Suzana Raguž Pehar pojasnila je o kojim dionicama se radi, odnosno da su Daruvarske 

toplice imale 1857 dionica PBZ-a koje su evidentirane u Klirinškom društvu s tržišnom vrijednošću 

u iznosu od 1 364,000 kuna te su prodane u iznosu od 1 540,000 kuna što znači da su Daruvarske 

toplice prodale svoju imovinu i ostvarile primitak, a osobno ne može znati svaku stavku Proračuna 

ili poziciju niti svaku transakciju. Županija ima 41 korisnika u riznici i to djelomičnoj, a konkretno 

Daruvarske toplice podnose izvješće županiji dva puta godišnje kroz polugodišnje i godišnje izvješće 

i ti podaci su vidljivi tek kroz ta izvješća, a kada ćemo imati potpunu riznicu onda će biti moguće 

vidjeti svaku transakciju.  

 G. Zoran Bišćan pozdravio je sve prisutne te pohvalio ovo povećanje plaće te podržao ovu 

Odluku jer smatra da ukoliko želimo privući kvalitetan kadar onda i plaće moraju biti konkurentne.  

 Gđa. Ines Šarić upitala je ukoliko ova Odluka stupa na snagu 1. 8. zašto neće biti prikazana u 

8. mjesecu već u 9. mjesecu ? 

 G. Ivan Beljan podržao je Odluku i smatra da je to nužno jer plaća s visokom stručnom spremom 

ne može iznositi 5600 kuna jer je ne moguće naći ljude koji će doći raditi za tu plaću. 

 G. Damir Bajs pojasnio je kako se inflacijom smanjuje standard života, ali se povećavaju 

prihodi županije, ali podržava ovu Odluku kao što je isto podržao i u Gradu Bjelovaru koji je također 

povisio plaće svojih djelatnika, ali još prije 4 mjeseca. Isto tako, naveo je kako se ova Odluka odnosi 

na 3 mjeseca jer od 1. 1 2024. godine na snagu stupa novi Zakon o službenicima i namještenicima 

koji se odnosi i na županijske službenike i namještenike. 

 G. Zlatko Barila  pozdravio je sve prisutne te naveo kako smatra da nitko pametan danas neće 

glasati protiv ove Odluke pa će ju tako i on podržati. 
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 Gđa. Marija Jungić odgovorila je gđi. Ines Šarić kako se ova Odluka primjenjuje od kolovoza 

na plaću za kolovoz, a koja se isplaćuje u rujnu. Istaknula je kako se plaća nije mijenjala od 2010. 

godine, a tada je djelatnicima sa srednjom stručnom spremom smanjena za 2000 kuna te se ovom 

Odlukom pokušalo to ispraviti, odnosno da se plaća najviše poveća upravo srednjoj stručnoj spremi. 

Isto tako, djelatnici s visokom stručnom spremom imaju plaću 5500 kuna što je jako mala plaća u 

odnosu na druge poslodavce te je tendencija bila da plaća visoke stručne spreme iznosi barem 7000 

kuna kako bi se ljudi prijavljivali na natječaje jer toliko natječaja se poništava upravo zato što se nitko 

ne javlja na njih. 

 Potom je sa 34 glasova „za“ donijeta: 

ODLUKA  

o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u upravnim tijelima Bjelovarsko-

bilogorske županije 

 

 

TOČKA 3. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o davanju 

suglasnosti županu Bjelovarsko-bilogorske županije za sklapanje ugovora o javnoj usluzi za 

županijski prijevoz putnika s Ministarstvom mora, prometa i infrastrukture i prijevoznicima koji će 

biti obuhvaćeni mrežom linija za obavljanje županijskog linijskog prijevoza putnika“ 

 G. Damir Bajs naveo je kako je na nekim prethodnim sjednicama upitao župana kada će urediti 

pitanje javnog prijevoza u županiji budući da je došlo do redukcije pojedinih linija prijevoza te je 

time stanovnicima onemogućen pristup ustanovama te ograničeno kretanje županijom, stoga je važno 

da je ova Odluka danas na dnevnom redu sjednice iako neke županije imaju potpisane ugovore već 

od ranije, ali podržava ovaj prijedlog Odluke. 

 Gđa. Marija Jungić navela je kako već duže vrijeme se razmatra sklapanje ovakvog ugovora 

budući da je ovo pokušaj spašavanja linija koje nisu rentabilne, odnosno ovo je model poticanja 

prijevoznika da koriste potpore upravo za te linije koje nisu rentabilne kako se one ne bi ukidale.  

 Potom je sa 34 glasova „za“ donijeta: 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti županu Bjelovarsko-bilogorske županije za sklapanje ugovora o javnoj 

usluzi za županijski prijevoz putnika s Ministarstvom mora, prometa i infrastrukture i 

prijevoznicima koji će biti obuhvaćeni mrežom linija za obavljanje županijskog linijskog 

prijevoza putnika 

 

Na sjednici je trenutno prisutno 33 vijećnika. 
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TOČKA 4. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Odluke o prijenosu poslova na 

Ministarstvo financija – Poreznu upravu.“ 

 Nije bilo rasprave.  

 Potom je sa 33 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o prijenosu poslova na Ministarstvo financija – Poreznu upravu 

 

 

TOČKA 5. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Odluke o davanju suglasnosti 

Županu za potpisivanje Okvirnog sporazuma za opskrbu prirodnim plinom“ 

 Gđa. Ines Šarić navela je kako smatra da bi ovu točku trebalo prebaciti za neku drugu sjednicu 

s obzirom na aferu koja nam slijedi. 

 Gđa. Bojana Hribljan nastavila se na gđu. Ines Šarić te zamolila detaljnije objašnjenje kakve 

bi ovlasti trebali dati županu jer su unaprijed već jako sumnjičavi obzirom na stanje u državi i 

nestanak 10 milijuna eura za koje se ne zna gdje su. 

 Gđa. Dubravka Dragašević složila se s gđom. Ines Šarić i gđom. Bojanom Hribljan glede 

sumnjivosti ove Odluke te navela kako smatra da je županija dobila naputak od premijera za 

potpisivanje Ugovora s obzirom na trenutnu aferu s plinom. Navela je kako bi Županijska skupština 

trebala dati ovlast županu za potpisivanje sporazuma za plin za koji se niti ne zna ukupna potrošnja 

s procijenjenom vrijednosti uvećanom za 10% u odnosu na 2021. godinu za koju već sada znamo da 

će biti veća. 

 G. Silvestar Štefović replicirao je gđi. Dubravki Dragašević te istaknuo kako bi njoj ova 

materija postupka javne nabave trebala biti poznata budući da je ekonomistica po struci, ali sada to 

nije pokazala te istaknuo da župan sada traži suglasnost za potpisivanje sporazuma za razliku od 

njegovih prethodnika poput gđe. Bojane Hribljan koja je potpisivala različita produženja stipendija 

bez ikakve suglasnosti. 

 G. Zoran Bišćan pojasnio je kako je poanta priče da je ugovor istekao i da se treba krenuti u 

postupak javne nabave plina kako bi se osiguralo grijanje za škole i sve ostale ustanove BBŽ, a da 

bi se o moglo potrebna je suglasnost Županijske skupštine da bi se u taj postupak krenulo. 

 G. Ivan Beljan naveo je problem IV. OŠ Bjelovar s plinom koja je sklopila ugovor s 

Međimurje plinom gdje su cijene enormno narasle i nisu mogli raskinuti taj ugovor tako da smatra 

da treba biti vrlo oprezan i provjeriti sve faktore prije potpisivanja ugovora. 
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 Gđa. Marija Jungić pojasnila je kako se ovom Odlukom daje suglasnost za početak postupka 

javne nabave sukladno Zakonu o javnoj nabavi te je istaknula kako je cijena okvirna te vidi 

opasnost te ukoliko stvarna cijena bude veća uvijek se može koristiti ona zajamčena cijena.  

 

 Potom je sa 27 glasova „za“, 4 glasa „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti Županu za potpisivanje Okvirnog sporazuma za opskrbu prirodnim 

plinom 

 

 

TOČKA 6. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje: 

a)  Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu s financijskim pokazateljima Vatrogasne zajednice 

Bjelovarsko-bilogorske županije u 2022. godini, 

b)  Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu županijskog vatrogasnog zapovjednika i radu 

vatrogasnog zapovjedništva u 2022. godini“ 

 

  a) 

 Gđa. Dubravka Dragašević zamolila je g. Silvestra Štefovića da ukratko pojasni točku dnevnog 

reda te mu zahvalila što nju proziva za moralnost, a on je sam član HDZ-a, stranke osuđene za 

kriminal. 

 G. Silvestar Štefović odgovorio je kako je gđa. Dubravka Dragašević protiv grijanja u školi jer 

ne podržava početak postupka javne nabave plina kako bi se isto osiguralo, između ostalog i za škole. 

Ukratko je objasnio Izvješće o radu Vatrogasne zajednice Bjelovarsko-bilogorske županije koje se 

sastoji od pet vatrogasnih zajednica gradova, šest vatrogasnih zajednica općina i jednog dobrovoljnog 

vatrogasnog društva, a to je DVD Zrinski Topolovac. Napomenuo je kako Vatrogasna zajednica 

Općine Severin trenutno ne funkcionira te nije usklađena sa zakonom, a nada se kako će se ove godine 

riješiti i taj problem. Naveo je kako je u 2022. godini bilo ukupno 1961 intervencija od toga 274 

intervencije vezane za požar, 2 intervencije vezane za opasne tvari, 1612 tehničkih intervencija i 73 

ostale intervencije. Naglasio je kako je se Vatrogasna zajednica BBŽ financira redovito od strane 

Bjelovarsko-bilogorske županije i na tome je zahvalan pogotovo u vrijeme kada je našu županiju 

pogodilo olujno nevrijeme te je županija povećala sredstva za 60  000 kuna kako bi se pokrili nastali 

troškovi. U 2022. godini provedeno je osposobljavanje kadrova koje nije provedeno 10 godina te je 

osposobljeno 86 vatrogasnih časnika, 19 dočasnika I. klase i 8 dočasnika. 

 Gđa. Ines Šarić upitala je zašto Vatrogasna zajednica Općine Severin nije usklađena sa 

zakonom. 
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 G. Silvestar Štefović pojasnio je kako je problem u manjku ljudi te to nije izdvojen slučaj već 

toga ima još u Republici Hrvatskoj. 

U vijećnici je prisutno 32 vijećnika. 

 Potom je sa 32 glasova „za“ donijet: 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu s financijskim pokazateljima Vatrogasne zajednice 

Bjelovarsko-bilogorske županije u 2022. godini 

 

b) 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 30 glasova „za“ donijet: 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu županijskog vatrogasnog zapovjednika i radu vatrogasnog 

zapovjedništva u 2022. godini 

 

 

TOČKA 7. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o prihvaćanju 

Izvješća o radu Kulturnog centra Mato Lovrak za 2022. godinu.“ 

 Gđa. Ines Šarić  navela je kako je župan u slučaju KUC-a Mato Lovrak pogodio kadar jer 

konačno je vidljivo što i kako radi KUC Mato Lovrak. 

 Gđa. Dubravka Dragašević također je pohvalila rad KUC Mato Lovrak te zamolila ravnateljicu 

da malo obrazloži Izvješće. 

 Gđa. Zvjezdana Galkowski pozdravila je sve prisutne te naglasila kako je ovo povijesni događaj 

jer je ovo prvi put da Županijska skupština ima Izvješće o radu KUC Mato Lovrak što je napredak 

već samo po sebi, a istaknula je kako je zatečeno stanje KUC Mato Lovrak bilo dosta loše, ali uspjeli 

su minuse u poslovanju od prethodnih godina pretvoriti u pozitivne brojke te je izuzetno zadovoljna 

time. Također, navela je kako je još puno posla pred njom i svim djelatnicima, ali kreću se u 

pozitivnom smjeru te je to dodatna motivacija. 

  

 Potom je sa 32 glasova „za“ donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu Kulturnog centra Mato Lovrak za 2022. godinu 
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TOČKA 8. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o prihvaćanju 

Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom na području Bjelovarsko-bilogorske županije i 

objedinjena izvješća jedinica lokalne samouprave za 2022. godinu.“ 

 G. Ivan Beljan naveo je kako je Izvještaj opširan, ali primjećuje da je otpad u djelatnosti dvije 

pročelnice, gđe. Arijane Andri i gđe. Martine Posavac Ćurić pa predlaže da ga ubuduće pišu zajedno 

jer imaju povezane djelatnosti. Primjećuje kako je ukupan komunalni otpad u padu, ali je 

zabrinjavajuće kako je korisni otpad smanjen. 

 U vijećnici je prisutno 28 vijećnika. 

 Potom je sa 26 glasova „za“  i 1 glasom „protiv“ donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom na području Bjelovarsko-

bilogorske županije i objedinjena izvješća jedinica lokalne samouprave za 2022. godinu 

 

 

TOČKA 9. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni 

Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, Saneli Grbaš 

Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Uređaj za pripremu vode za hemodijalizu.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 U vijećnici je prisutno 27 vijećnika. 

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o izmjeni i dopuni Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice „Dr. Anđelko Višić“ 

Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Uređaj za 

pripremu vode za hemodijalizu 
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TOČKA 10. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o davanju 

suglasnosti na Plan specijalizacija Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije za 2023. godinu.“ 

 Gđa. Ines Šarić upitala je zašto je samo jedna specijalizacija iz pedijatrije te joj se čini da je to 

malo. 

 G. Josip Rajković objasnio je kako su imali prethodnih godina nekoliko specijalizacija iz 

pedijatrije koje su neiskorištene te nema potrebe gomilati ih u novom Planu specijalizacije jer 

neiskorištene specijalizacije mogu se ponovno aktivirati bilo kada.  

 U vijećnici je prisutno 30 vijećnika. 

 Potom je sa 30 glasova „za“ donijet  

ZAKLJUČAK 

o davanju suglasnosti na Plan specijalizacija Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije 

za 2023. godinu 

 

 

TOČKA 11. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Analize financijskih 

rezultata poslovanje poduzetnika (trgovačkih društava) Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. 

godinu.“ 

 G. Ivan Beljan naglasio je kako je stopa zaposlenosti u BBŽ u sektoru gospodarstva 50%, 

prihodi su rasli, ali i rashodi, a ono što treba zabrinjavati su investicije koje su se smanjile i smatra da 

trebamo tražiti investitore u gospodarstvo. 

 Potom je sa 30 glasova „za“ donijeta 

Analiza financijskih rezultata poslovanje poduzetnika (trgovačkih društava) Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2022. godinu 

 

 

 Sjednica je završila u 13:40  

 

ZAPISNIK SASTAVILA:    PREDSJEDNIK  

    ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE  

ELA VOJTEK    SLAVKO DOŠEN 


